
 

PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW  

SZKOŁY PODSTAWOWEJ Z ODDZIAŁAMI INTEGRACYJNYMI NR 82 

W WARSZAWIE  

Z DNIA 8 LISTOPADA 2022 

 

 

Liczba obecnych na zebraniu: 37 (reprezentujących 46 klas na 49 klas ogółem) 

Przedstawiciele klas: 1a, 1b, 1c, 1d, 1e, 1f, 2a, 2b, 2c, 2d, 2e, 2f, 3a, 3b, 3c, 3d, 3e, 3f, 4a, 4b, 

4c, 4d, 4e, 4f, 5a, 5b, 5c, 5d, 5e, 5f, 6a, 6b, 6c, 6d, 6e, 6f, 7a, 7c, 7d, 8a, 8b, 8c, 8d, 8e, 8f, 8g  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Zebranie odbyło się w formie stacjonarnej, w Szkole Podstawowej nr 82 z Oddziałami 

Integracyjnymi w Warszawie (ul. Górczewska 201, sala „duża stołówka”). 

Zebranie prowadził Paweł Siergiejuk, przewodniczący Rady Rodziców. 

 

 

Przebieg zebrania: 

1. Przewodniczący Rady Rodziców przedstawił porządek zebrania. 

2. W drodze głosowania (42 głosy za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się) 

wybrano komisję rewizyjną w składzie: Michał SZYMCZAK, Paulina SIEWIERSKA. 

3. W drodze głosowania (42 głosy za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się) 

przedłużono uprawnienie Skarbnika (Robert ŚCISŁOWSKI) i Zastępcy Skarbnika 

(Joanna JAKUBOWSKA) do dostępu do rachunku bankowego Rady Rodziców. 

4. W drodze głosowania (26 głosów za, 1 głos przeciw, 14 głosów wstrzymujących się) 

pozytywnie zaopiniowano plan finansowy szkoły przedstawiony przez dyrekcję Szkoły. 

Głos przeciwny został uzasadniony bardzo późnym terminem przekazania dokumentu do 

wglądu przez Radę Rodziców.  

5. Omówiono wyniki prac i plany dla zespołów zadaniowych: 

5.1. Komisja żywieniowa (zreferowała Katarzyna BRULIŃSKA) – zadaniem zespołu jest 

badanie jakości pożywienia oferowanego w stołówce, rozmowy z ajentem, 

prowadzenie audytów jakości (metodą „tajemniczego klienta” – raz w tygodniu dla 

członka zespołu zestaw obiadowy kupuje uczeń). Wnioski: obiady dla uczniów są 

mniejsze niż dla dorosłych, teoretycznie można dostać dokładkę, ale w praktyce nie 

zawsze to działa. Konieczna jest dalsza praca zespołu i kontakt z ajentem. W zeszłym 

roku szkolnym stołówka funkcjonowała lepiej. Zespół pozytywnie ocenia plan 

uruchomienia nowego automatu – przede wszystkim z uwagi na bardzo duży ruch przy 

sklepiku w czasie przerw. Prowadzone były rozmowy ze sklepikiem, żeby asortyment 

był zdrowszy, ale w ocenie ajenta nie jest to możliwe, ponieważ zdrowy asortyment się 

nie sprzedaje. Rozmowy w tej sprawie jednak trwają i spodziewana jest poprawa 

będąca wynikiem wdrożenia przepisów ministerialnych określających charakter 

asortymentu, który może być oferowany w szkołach. 



Zwrócono uwagę, że konkurencją dla szkolnego sklepiku jest Żabka działająca w bloku 

obok szkoły. Uczniowie chodzą do niej mimo zakazu opuszczania szkoły w czasie 

lekcji (potem są karani). Uczniowie chodzą także do BCK po ciepłe napoje. 

Sformułowano propozycję, aby postawić automat z ciepłymi napojami na terenie 

szkoły. Przypomniano, że taki pomysł był rozważany kilka lat temu, ale został 

odrzucony z uwagi na ryzyko poparzeń. Zasugerowano rozważenie możliwości 

postawienia takiego automatu na stołówce w taki sposób, aby uczniowie korzystali 

z niego pod kontrolą dorosłych. 

Wybrano nowy skład komisji żywieniowej: Katarzyna BRULIŃSKA, Paulina 

SIEWIERSKA. 

5.2. Zespół Socjalno-Pomocowy (zreferowała Joanna JAKUBOWSKA) – przedstawiono 

rekomendację rozwiązania zespołu z uwagi na sposób załatwiania spraw socjalnych 

w szkole. Nauczyciele kierują swoje prośby w tym obszarze bezpośrednio do 

przewodniczącego, a wypłatę realizuje Skarbnik. Istnienie zespołu nie jest w takiej 

sytuacji uzasadnione. Nie powołano zespołu na bieżący rok szkolny. 

5.3. Zespół ds. nagród (zreferowała Joanna JAKUBOWSKA). Członkowie zespołu 

w poprzednim roku szkolnym nie działają w tym roku w Radzie Rodziców. Zespół jest 

jednak potrzebny – w poprzednim roku uporządkował zasoby, skoordynował produkcję 

kubków (500 sztuk) oraz finansowanie koszulek dla uczniów biorących udział 

w zawodach sportowych. Zadaniem dla nowego składu zespołu będzie przygotowanie 

koncepcji, zaprojektowanie i produkcja nowego gadżetu (w miejsce kubka). 

Powołano zespół w składzie: Joanna LENART-BOJANOWSKA, Samanta DZIUBEK.   

5.4. Zespół ds. uczniowskiego budżetu partycypacyjnego (zreferowała Joanna 

JAKUBOWSKA). Działania zespołu oceniono jako potrzebne. Budżet partycypacyjny 

jest koncepcją udaną, choć ciągle na etapie eksperymentu. Warto kontynuować, 

ponieważ kształtuje postawy obywatelskie. Pojawiają się problemy z realizacją 

projektów (zwłaszcza tych bardziej skomplikowanych), do czego przyczynia się 

długotrwała nieobecność nauczyciela, który się zajmuje tym projektem. Zespół musi 

wspierać szkołę na każdym etapie realizacji zespołu. Członkowie zespołu 

automatycznie wchodzą do szkolnej komisji oceniającej (razem z nauczycielami).  

Powołano zespół w składzie: Joanna JAKUBOWSKA, Magdalena CZYŻEWSKA, 

Joanna KULIK-PALIWODA.  

5.5. Zespół ds. infrastruktury (zreferował Michał SZYMCZAK). Największym sukcesem 

w zeszłym roku była realizacja przebudowy przejścia dla pieszych przy szkole zgodnie 

z oczekiwaniami Rady Rodziców. Priorytetem w tym roku szkolnym są działania 

w sprawie sali gimnastycznej. Odbyła się seria spotkań, ustalono, że są różne 

możliwości – za najlepszą należy uznać budowę nowej jednopoziomowej sali 

gimnastycznej na miejscu dużego boiska z łącznikiem i zapleczem w BCK. 

Alternatywą jest rozbiórka starej sali i budowa nowej w tym miejscu, ale taka 

inwestycja jest przebudową szkoły i oznacza konieczność dostosowania całego 

Gmachu szkoły do obowiązujących przepisów (przede wszystkim 

przeciwpożarowych). Szkoła nie spełnia aktualnie bardzo wielu przepisów, a więc 



każdy rodzaj dostosowania jest problematyczny i bardzo kosztowny. Rada Rodziców 

wraz z dyrekcją szkoły naciska na wpisanie jednego z rozwiązań do wieloletniego 

planu inwestycyjnego.  

Powołano zespół w składzie: Michał SZYMCZAK, Paweł ZIMIŃSKI. 

5.6. Zespół ds. organizacji zajęć dodatkowych (zreferował Jakub WĄDOŁOWSKI). 

Z uwagi na różnorodność potrzeb w poszczególnych klasach w poprzednim roku 

szkolnym przyjęto koncepcję zakładającą dofinansowanie każdej klasy w kwocie 

500 zł. Wszystkie sfinansowane zajęcia i atrakcje były odpowiedzią na problemy 

spowodowane okresem nauki zdalnej. Działanie należy ocenić pozytywnie, ale powrót 

do standardowego sposobu działania szkoły powoduje, że istnienie zespołu traci rację 

buty. Zespół nie został powołany. 

5.7. Zaproponowano do rozważenia powołanie nowego zespołu – ds. wsparcia szkoły 

w zakresie problemów psychologicznych uczniów. Odłożono dyskusję w tej sprawie 

na następne spotkanie (lub do dyskusji w drodze wymiany e-maili). Podkreślono, że 

w klasach, które borykają się z problemami gnębienia, nietolerancji, deficytów 

kompetencji pracy w grupie itd. należy podejmować rozmowy ze szkolnymi 

pedagogami i psychologami (niestety mają oni bardzo mało czasu), ale także 

z wychowawcami, którzy są wyposażeni w umiejętności i gotowe narzędzia do pracy 

nad tego typu problemami. 

6. Przewodniczący omówił aktualności: 

6.1. W niektórych klasach pojawiły się wszy. Szkoła planuje przeglądy głów. W miarę 

możliwości należy upowszechniać wiedzę o poprawnym sposobie działania na 

wypadek wystąpienia.  

6.2. Zakończono zakupy podręczników w ramach akcji „Lekki Tornister”. 

Z przeznaczonych na realizację tego celu 42.000 zł wydatkowano ostatecznie 32.000 

(w związku z uzyskanymi w wydawnictwach zniżkami). Do szkoły dotarły wszystkie 

książki (poza podręcznikami do języka angielskiego, które powinny zostać dostarczone 

w ciągu kilku dni). Akcję należy uznać za uruchomioną, podręczników nosić już nie 

trzeba; nauczyciele mają wysłać uczniów do odpowiedniej sali po podręczniki. 

6.3. Automat z przekąskami – zostanie uruchomiony do połowy listopada. 

6.4. Zajęcia dodatkowe – w wyniku wniosku dyrekcji (wspartego rozmową 

przedstawicieli RR z burmistrz dzielnicy) sfinansowanych zostanie kilka dodatkowych 

godzin przeznaczonych na zajęcia dodatkowe (6 godzin dla klas 1-3, 6 godzin dla klas 

4-8).  

6.5. Trwają prace nad organizacją nowych miejsc na zajęcia WF. Istnieje szansa, że urząd 

miasta przejmie boisko na osiedlu Przyjaźń i dokona jego przebudowy do postaci 

boiska lekkoatletycznego. 

6.6. Trwają prace nad zmianą sposobu dystrybucji zdjęć wykonywanych w szkole – jeśli 

z aktualnym fotografem nie uda się uzgodnić wygodniejszej formy zamawiania 

i obierania zdjęć to do wykonywania zdjęć w szkole zostanie zaproszony inny 

wykonawca. 



6.7. Na dni 16-17 listopada zaplanowano odbiór paneli fotowoltaicznych zainstalowanych 

w szkole. 

6.8. W czasie zajęć WF prowadzonych na kortach tenisowych doszło do kilku pogryzień 

przez osy. Dyrekcja poprosiła o powiadamianie o takich zdarzeniach.  

7. Zapoznano obecnych z fotograficzną dokumentacją zniszczeń spowodowanych przez 

uczniów. Zdjęcia dokumentowały zniszczenie drzwi, poręczy i szafek uczniowskich, 

wulgarne napisy w łazienkach oraz efekty rozrzucania w łazienkach mokrych ręczników 

papierowych.  

8. Omówiono projekt budżetu Rady Rodziców na rok szkolny 2022/2023: 

8.1. 38.000 zł na realizację akcji „Lekki Tornister” 

8.2. 35.000 zł na nagrody dla uczniów, forma nagród będzie przedmiotem dalszych prac 

RR oraz rozmów z dyrekcją szkoły; 

8.3. 37.414 zł na wydatki wynikające z podań od nauczycieli (organizacja konkurów, 

wydarzeń kulturalnych itd.) 

8.4. 5.000 zł na piknik szkolny, uzgodniono brak finansowania na dmuchańce, 

8.5. 15.000 zł na wydatki wynikające z podań o charakterze socjalnym, 

8.6. 10.000 zł na realizację tegorocznej edycji uczniowskiego budżetu partycypacyjnego, 

8.7. 2.000 zł na dofinansowanie przedstawienia przygotowywanego przez uczniów i 

rodziców, 

8.8. 3.240 zł na nagrody pamiątkowe dla uczniów klas ósmych, 

8.9. 1.600 zł na materiały do próbnych egzaminów ósmoklasisty, 

8.10. 2.500 zł na dofinansowanie balu karnawałowego, 

8.11. 1.000 zł na wyposażenie apteczki szkolnej, 

8.12. 500 zł na inne wydatki 

Sumę wydatków uzgodniono w kwocie 151.254 zł. Założono poziom przychodów ze 

składek w wysokości 90.000 zł, przychód z 1% w wysokości 5.000 oraz wykorzystanie 

środków z lat poprzednich. Uzgodniono, że zasadne jest pozostawienie na przyszłe lata 

rezerwy w kwocie ok. 30.000 zł.  

W drodze głosowania (42 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się) 

przyjęto zaproponowany budżet.  

9. Omówiono projekt zasad funkcjonowania systemu motywacyjnego, którego celem jest 

zwiększenie przychodów RR ze składek od rodziców. Omówiono dwie koncepcje: 

9.1. Klasa, która ma 70% deklaracji i 80% wpłaconych deklaracji może dostać od RR 10% 

swoich wpłat 

9.2. Nagroda 500 zł dla klasy, która ma 100% wpłaconych deklaracji 

9.3. Ustalono, że sprawa zostanie przedyskutowana w drodze wymiany maili. 

10. Omówiono stan rozmów z dyrekcją w sprawie formy nagród na koniec roku. Rada 

Pedagogiczna opowiada się na nagrodami w formie książek. Przeprowadzono głosowanie 

nad możliwymi formami nagród: 2 osoby pozytywnie zaopiniowały książki jako nagrody, 



35 osób (na 35 obecnych na spotkaniu w czasie głosowania) pozytywnie zaopiniowało karty 

podarunkowe Empik jako formę nagród na koniec roku.   

11. Przekazano informację o pracach nad zmianą formuły programu „Uczeń na medal”. 

Program ma mieć zmienione zasady, a także w większym niż dotychczas stopniu jego 

zasady i cel będą komunikowane społeczności szkolnej.  

 

 

 

Protokół sporządzili: 

Grzegorz Mańko 

Ewelina Olender 

 


